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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 28 noiembrie 2019, 

în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 

       La orele 15.00 domnul Constantin Dan Manu, Preşedintele Consiliului Judeţean 

Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că, din totalul de 35 de consilieri 

judeţeni, sunt prezenţi 33, absentând doamna consilier judeţean Maria Liliana 

Turturoiu și dl consilier județean Victor Gabriel Vasilescu, deci şedinţa este 

statutară. 

      La şedinţă a participat de drept dl Voica Ionel, Secretarul Judeţului Argeş şi 

din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean şi al unităţilor 

subordonate: dna Ciobanu Alisa Simona, director executiv Direcţia Juridică 

Administraţie Publică Locală, dna Mocanu Carmen, director executiv Direcția 

Economică, dna Zamfir Larisa, șef Serviciul Buget-Direcția Economică, dna 

Rădulescu Eliza, șef Serviciul Resurse Umane, dl Stoicea Alin, director executiv 

Direcția Tehnică, dl Șovar Cătălin Ovidiu, șef Serviciul Monitorizare Lucrări 

Publice și Guvernanță Corporativă, dl Ivașcu Sorin, director executiv Direcția 

Strategii Sinteze Proiecte cu Finanțare Internațională, dra Tache Andreea, arhitect 

șef Direcția Amenajarea Teritoriului și Urbanism, dna Roxana Stoenescu, şef 

Serviciul Relaţii Internaţionale Cultură  Învăţământ Turism, dna Nicolau Alina, 

director Regia Autonomă Județeană de Drumuri Argeș R.A., dna Mincă Ana Maria, 

director executiv Direcția Asistență Medicală și Protecție Socială, dna Negoşanu 

Araxy, manager interimar Centrul Cultural Judeţean Argeş, dl Funie Constantin 

Cristinel, director Serviciul Public Județean de Pază și Ordine Argeș, dna Iuliana 

Matei, director executiv DGASPC Argeș, dna Ionescu Anci, consilier Preşedinte, 

dna Ciocanau Niculina, consilier Președinte, dl Nedelescu Costel, consilier 

Președinte,  dna Dinu Mariana, Administrator Public Consiliul Județean Argeș. 

 

     Înainte de citirea ordinii de zi au anunţat că nu vor participa la vot şi se vor 

abţine ca urmare a faptului că au un interes personal în problema supusă dezbaterii 

următorii consilieri județeni: 

Dl consilier județean Valentin Viorel Enache la punctul nr.3 de pe ordinea de zi - 

Hotărârea nr. 230.  

Dl Președinte Constantin Dan Manu la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi - 

Hotărârea nr. 238.  
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Dl consilier județean Grigore Florin Tecău la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi - 

Hotărârea nr. 238.  

Dl consilier județean Gheorghe Bănică la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi - 

Hotărârea nr. 238.  

 

Menționăm că dl consilier județean Adrian Gheorghe Miuțescu și-a exercitat 

dreptul de vot începând cu punctul nr. 7 de pe ordinea de zi. 

 

   

  

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu - Bună ziua, ședința ordinară din luna 

noiembrie, avem cvorum, ordinea de zi o cunoașteți, ați comentat două, trei 

comisii. De pe ordinea de zi vă propun să retragem două proiecte, sunt proiectele 

de hotărâre nr. 20 și nr. 22. 

Dl consilier județean  Marius Postelnicescu  - Motivarea?  

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu sunt de actualitate în acest moment, 

dacă doriți vă pot detalia. 

Dl consilier județean  Marius Postelnicescu – Să zicem că la nr. 20 vă-nțeleg și nu 

vreau să detaliați, dar la nr. 22 cu o investiție pe sănătate. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu –Domnule Președinte, dintr-o rațiune foarte 

simplă, la Radioterapie laboratorul viitor pe care ni-l dorim cu toții, este o 

construcție cu totul specială, este vorba de două buncăre, de doi reactori nucleari 

și v-o spune un doctor, este o construcție, nu că este pionerat, dar foarte dificil de 

realizat, pornind de la calitatea cimentului, care este o calitate specială, pornind de 

la părți tehnice evidente pe cei doi reactori, continuând cu foița de plumb cum ni 

s-a explicat, motiv pentru care pentru a nu reveni într-o altă ședință extraordinară 

în zilele următoare, eu vă propun să-l retragem de pe ordinea de zi pentru a mai 

verifica o dată experții tehnicieni partea tehnică, să mai analizeze cele două 

reactoare, cele două buncăre, să nu greșim, ca să nu fie nevoie de o nouă ședință, 

că este ordinară, că este extraordinară, să fim nevoiți să revenim la un punct de 

vedere. 

Dl consilier județean  Marius Postelnicescu – Să-nțeleg, domnule Președinte, că 

este vorba de întocmirea unui proiect tehnic, mult mai corect, complet, am înțeles. 
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Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu, domnule Președinte, s-ar putea să fie 

foarte corect, este bine să-l mai vadă încă o dată specialiștii experți, ca să nu 

greșim. Mulțumesc. Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva 

împotrivă? Nu.  

 

- I - 

 

Trecându-se la punctul  I  al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 

ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 31.10.2019. - Dl  Preşedinte 

Constantin Dan Manu  a spus: 

 

          Obiecţii? Comentarii în plen? 

          Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 

cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

          Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate. 

 

-II - 

 

Trecându-se la punctul  II  al ordinii de zi -  Procesul - verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 14.11.2019.  - Dl  Preşedinte 

Constantin Dan Manu  a spus: 

 

          Obiecţii? Comentarii în plen? 

          Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 

cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

          Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate. 

                 

 

- III - 

 

         Trecându-se la punctul  III  al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

acordarea de sprijin financiar prin Programul ,,PRO Social”.  - Dl  Preşedinte 

Constantin Dan Manu  a spus: 
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 Obiecții? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă?  

 

Proiectul de hotărâre a fost votat cu 31 de voturi ,,pentru” și 1 ,,abținere” (dl 

consilier județean Valentin Viorel Enache ). 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 230. 

 

 

 

-   IV - 

 

       Trecându-se la punctul  IV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Devizului general actualizat și a Cofinanțării actualizate pentru 

obiectivul de investiţii “Modernizare DJ 703 B Morărești – Uda, km 17+753 - 

20+253, L = 2,5 km, la Uda” . Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 

Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.  

           S-a adoptat Hotărârea nr. 231. 

 

 

-  V - 

 

Trecându-se la punctul V al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Devizului general actualizat pentru obiectivul de investiţii ”Modernizare 

DJ 703 B Serbăneşti (DJ 659) – Siliştea, km 70+410 – 77+826, L= 7,416 km, în 

comunele Rociu şi Căteasca”. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 

Obiecții? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă?  

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 232. 
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                                                -  VI - 

 

     Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

prelungirea duratei Protocoalelor de folosință gratuită încheiate în baza 

Hotărârii Consiliului Județean Argeș nr. 303/17.12.2018. - Dl Preşedinte 

Constantin Dan Manu  a spus: 

 

Obiecții? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

 

     Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 233. 

 

                                                        -  VII - 

 

       Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

acceptarea ofertei de donație a unui imobil situat în comuna Brăduleț.- Dl 

Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

     

Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr.234. 

                                                        -  VIII - 

 

       Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 

alipirea unor imobile-terenuri aflate în domeniul privat al Județului Argeș.- Dl 

Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulțumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr.235. 
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-  IX - 

 

       Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind darea în 

administrare Regiei Autonome Județene de Drumuri Argeș R.A. a unor bunuri 

mobile aflate în patrimoniul Județului Argeș.- Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  

a spus: 

 

Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulțumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr.236. 

 

-  X - 

 

         Trecându-se la punctul X al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 

neexercitarea dreptului de preemțiune asupra unui spațiu medical situat în incinta 

Dispensarului Găvana, mun. Pitești, str.N. Bălcescu, nr. 3A.- Dl Preşedinte 

Constantin Dan Manu  a spus: 

 

 

Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

 

     Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr.237. 

 

-  XI - 

 

          Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 

încheierea unui Protocol de Colaborare între județul Argeș și Facultatea de Științe 

ale Educației, Științe Sociale și Psihologie a Universității din Pitești. -  Dl 

Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
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Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

 

Proiectul de hotărâre a fost votat cu 30 de voturi ,,pentru” și 3 ,,abțineri” (dl 

Președinte Constantin Dan Manu și domnii consilieri județeni Grigore Florin 

Tecău și Gheorghe Bănică). 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 238. 

 

-  XII - 

 

       Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 

asocierea județului Argeș, prin Consiliul Județean Argeș și Asociația de Părinți a 

Colegiului Național ,,Dinicu Golescu” din Câmpulung.   -  Dl Preşedinte Constantin 

Dan Manu  a spus: 

          În comisii, mai exact într-o comisie s-a solicitat un amendament privind 

majorarea sumei alocate. Am dispus noi, aici de față, să analizăm în Direcția 

Economică, s-au găsit soluții, motiv pentru care majorăm această sumă. Cu 

acest amendament vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se 

abţine cineva? Este cineva împotrivă? 

               Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

          S-a adoptat Hotărârea nr. 239. 

 

-  XIII - 

 

       Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea listei cu beneficiarii de burse sociale în anul şcolar 2019 – 2020.-  Dl 

Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 240. 
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-  XIV - 

 

       Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Consiliului Județean 

Argeș.- Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 

Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

 

Proiectul de hotărâre a fost votat cu 32 de voturi ,,pentru” și 1 ,,împotrivă” 

(dl consilier județean Cornel Cătălin Bulf ). 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 241. 

 

-  XV - 

 

      Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 

aprobarea statelor de funcții ale unor unități din subordinea Direcției Generale de 

Asistență Socială și Protecția Copilului Argeș. -  Dl Preşedinte Constantin Dan 

Manu  a spus: 

 

Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 242. 

 

-  XVI - 

 

        Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Direcției Generale de 

Asistență Socială și Protecția Copilului Argeș-  Dl Preşedinte Constantin Dan 

Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii în plen?  Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
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     S-a adoptat Hotărârea nr. 243. 

 

 

 

-  XVII - 

 

       Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Regulamentelor de organizare și funcționare ale unor componente 

funcționale ale Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului 

Argeș. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 

Obiecţii? Comentarii în plen?  Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 244. 

 

-  XVIII - 

 

       Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 

aprobarea statului de funcții al Teatrului ”Al. Davila” Pitești. - Dl Preşedinte 

Constantin Dan Manu  a spus: 

 

Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

 

Proiectul de hotărâre a fost votat cu 32 de voturi ,,pentru” și 1 ,,împotrivă” 

(dl consilier județean Cornel Cătălin Bulf ). 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 245. 

 

-  XIX - 

 

       Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea organigramei, a statului de funcții și a Regulamentului de organizare și 
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funcționare ale Regiei Autonome Județene de Drumuri Argeș R.A.- Dl Preşedinte 

Constantin Dan Manu  a spus: 

 

Obiecţii? Comentarii în plen?  Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 246. 

 

-  XX - 

 

       Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

modificarea și completarea componenței nominale a Autorității Teritoriale de 

Ordine Publică Argeș- Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 

     Retras de pe ordinea de zi. 

 

-  XXI - 

 

       Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

modificarea şi completarea Hotărârii nr. 185/27.07.2017 pentru aprobarea 

proiectului cu titlul „Creşterea eficienţei energetice a Palatului Administrativ situat 

în Piteşti, Piaţa Vasile Milea nr. 1, judeţul Argeş”, modificată şi completată prin 

Hotărarea nr.67/16.03.2018 - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 247. 
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-  XXII - 

 

       Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

realizarea investiției ”Laborator de Radioterapie la Spitalul Județean de Urgență 

Pitești”.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 

 

      Retras de pe ordinea de zi. 

 

 

-  XXIII - 

 

       Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 

actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli al județului Argeș, pe anul 2019.- Dl 

Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 

Dl consilier județean  Adrian Miuțescu  - Domnule Președinte, îmi cer scuze că 

am întârziat și nu  am apucat să fiu de la început și să vă întreb de ce ați scos de 

pe ordinea de zi, atât proiectul privind revocarea domnului Mărășoiu Dorin și 

celălalt punct cu laboratorul. Poate dumneavoastră ați explicat dacă nu și ați 

avea răbdarea să dați o explicație, v-aș mulțumi. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Legat de proiectul nr.23 vă stau la 

dispoziție, celelalte datorită întârzierii,  colegii dumneavoastră vă vor explica, 

sunt convins de treaba aceasta. 

Dl consilier județean  Adrian Miuțescu  – După modul în care conduceți 

dumneavoastră ședințele cred că în viitor trebuie să propuneți unui parlamentar 

PSD ca să desființeze ședințele în plen și să discutăm numai în comisii și acolo 

să votăm, că aici ne întâlnim se pare degeaba pentru că dumneavoastra nu vreți 

să dezbatem, să discutăm frumos despre ce este vorba. Asta în viitor propabil că 

o să o discutăm și o să facem o propunere de genul acesta. Revenind la punctul 

nr.23, eu o spun de mult și noi am spus-o, cei din opoziție care nu prea ne băgați 

în seamă că județul acesta nu prea acordă atenție drumurilor județene iar 

dumneavoastră veniți aici cu o problemă de glumă cu trei localități micuțe, cu 

trei finanțări mici. Întrebarea este la punctul acesta si poate aici puteți să 
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răspundeți, de ce atât de puțin, de ce sume atât de mici și de ce aceste 

localități.Mulțumesc. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – În primul rând este vorba despre drumuri 

comunale, nu de DJ-uri, dacă vă uitați atent și sunt convins că poate ați întârziat 

sau mă rog nu știu din ce cauză în cadrul comisiilor. 

Dl consilier județean  Adrian Miuțescu    - Mai întârzie omul și dumneavoastră 

mai întârziați.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Evident, nu comentez, aflați din referatul 

proiectului că este vorba de drumuri comunale, este vorba de cele trei comunale 

care erau în faza ultimă de execuție și dacă  nu ajutam aceste comune, intrau cu 

arierate și lucrurile  se complicau foarte mult. 

Dl consilier județean  Adrian Miuțescu  – Și nu mai sunt și altele în situația 

asta?  De ce astea? Eu știu că mai sunt. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, vă rog să spuneți care 

mai sunt pe ultima sută DC-uri și care mai necesită finanțare, că noi nu le-am 

găsit, poate le găsiți dumneavoastră. 

Dl consilier județean  Adrian Miuțescu – Numai acestea trei sunt?  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Exact. 

Dl consilier județean  Adrian Miuțescu – Atunci vă cer eu să ne spuneți și 

celelalte localități în ce situație sunt.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Mă lăsați să vă spun? 

Dl consilier județean  Adrian Miuțescu – Da. Vă rog! 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Foarte bine. Mulțumesc. Aceasta a fost 

rațiunea pentru a da din TVA de drumuri, că știți bine  că este un buzunar și vă 

reamintesc că nu poți să dai din excedent, nu poti să dai din dezvoltare, nu poți 

să dai din funcționare pentru o parte facilă, o facem de multe ori pe anumite 

tentații și conotații. Sumele alocate în exclusivitate pe drumuri, înseamnă TVA 

de drumuri, județul Argeș n-a avut bani alocați suficienți bani care vin de la 

București pentru a asigura pe de-o parte drumurile județene, ceea ce se întâmplă 

cu construcțiile, reabilitare, modernizare și pe de altă parte și pe o cofinanțare 
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pe drumurile comunale. Au fost doar cele trei comune în această situație și mi 

se pare o decizie înțeleaptă de a finaliza un lucru care mai avea foarte puțin de 

finanțat. Alte întrebări? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 

Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? 

Proiectul de hotărâre a fost votat cu 26 de voturi ,,pentru” și 7 ,,împotrivă” 

(domnii consilieri județeni Alecsei Gheorghe, Bănică Gheorghe, Jinga 

Valerian, Miuțescu Adrian Gheorghe, Nae Eugen, Postelnicescu Marius 

Dorel, Tică Manuel ). 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 238. 

 

     O dupa-amiază plăcută.  

          Ședința s-a încheiat la ora 15.15. 

 

P R E Ş E D I N T E, 

 

Constantin Dan MANU 

 

 

 

                                                             SECRETAR GENERAL AL JUDEŢULUI,                                                                                        

     

                                                                      Ionel VOICA 


